
 

 

          Penningmeester: 

          J.H. Kulk 

Verslag van de ALV van de K.O.T. 

Gehouden op 18 mei 2015 

Bij de Eendracht 

 

1. Opening. 

Marcel van Mil opent de vergadering om half acht. 

 

2. Verslag van de vorige vergadering. 

Marcel van Mil licht de reden toe dat het verslag van het ontbreken van dit verslag door 

ziekte van onze secretaris Edwin Rohof. 

 

3. Binnengekomen stukken. 

Er zijn geen binnengekomen stukken voor deze vergadering. 

 

4. Mededelingen: Taken Dick Koers en Edwin Rohof. 

Marcel van Mil brengt de leden op de hoogte van de ziekte van Edwin Rohof en deelt mede 

dat met hem is afgesproken dat hij voorlopig nog steeds lid blijft van het bestuur en dat hij 

de tijd heeft om na te denken of hij de functie van secretaris weer wil op pakken tot begin 

van het nieuwe biljart seizoen. 

Tevens stelt hij hetzelfde voor aan Dick Koers. Deze accepteert dit voorstel. 

Beiden zullen tot nader te bepalen datum gewoon bestuurslid zijn. 

Jan Kulk neemt beide taken voorlopig waar. 

 

5. Jaarverslag secretaris. 

Het jaarverslag van de secretaris is uitgedeeld. Een ieder aanwezig heeft dit kunnen lezen. 

Nadat er enige tijd gegeven is om het te lezen vraagt Marcel van Mil of er op of 

aanmerkingen zijn. De leden geven geen reactie, waarmee het verslag is aangenomen. 

 

6. Jaarverslag Penningmeester. 

Het financieel verslag van de penningmeester is eveneens uitgedeeld. Van uit de leden zijn er 

vragen over het verschil in de kosten t.o.v. het voorgaande boekjaar. Jan Kulk licht dit 



verschil toe door aan te geven dat Zandwijk een commercieel bedrijf is en dat de kosten van 

een drankje en hapje aldaar navenant zijn. 

Voorts wordt er nog een opmerking geplaatst over de hoger kosten in het kader van de 

Kantoor benodigdheden en Bestuursvergaderingen. Jan Kulk geeft aan dat de 

Kantoorbenodigdheden gestegen zijn door de aanschaf van een LAPTOP t.b.v. de 

wedstrijdleiding en meer bestuursvergaderingen de oorzaak zijn van de hogere kosten 

aldaar. 

 

7. Verslag Kascommissie. 

De Kascommissie heeft op 13 mei 2015 bij Jan Kulk de financiën van de vereniging 

doorgenomen. Zij verklaarde zich accoord met het gevoerde financiele beleid en 

dechargeerde Jan Kulk . 

Hiermee is de jaarrekening 2014-2016 afgesloten 

 

8. Benoeming Kascommissie: Aftredend en niet herkiesbaar F Voerknecht. 

Herman Kok zit voor het tweede jaar het komende seizoen in de kascommissie. Van uit de 

leden is Jannie Winkels opgestaan om als tweede lid toe te treden voor een periode van 

twee jaar. 

 

9. Samenstelling teams voor het seizoen 2015-2016. 

Alle teams hebben zich per mail bij Jan Kulk opgegeven. In tegenstelling tot het afgelopen 

seizoen zullen er geen 13 maar 11 teams deelnemen aan de K.O.T. Competitie. Het bestuur 

had dit aantal al voorzien en stelt de leden voor om het volgend seizoen 1,5 Competitie te 

spelen, omdat er anders maar weinig gespeeld zal gaan worden. De aanwezige leden 

stemmen hier mee in. 

 

9.1 Benoeming Erelid. 

       Ingelast punt op deze Agenda. 

       Johan Letteboer wordt door Marcel van Mil toegesproken. Krijgt een bos bloemen      

       overhandigd en een herdenkingsplaquette. Johan is hiermee Erelid van de K.O.T.  

       geworden.  

10. Pauze. 

In de pauze is er gelegenheid om Johan te feliciteren en het nuttigen van een drankje. 

  

11. Loting voor de Johan Letteboer Bokaal. 

Het bestuur verzoekt de leden om in te stemmen met het meedoen van alle teams aan de 

Johan Letteboer Bokaal. De leden stemmen hier mee in. 

De daarna volgende loting ( verricht door Marina Reinders ) resulteerde in de volgende 

indeling van de poules: 

Poule A   Poule B   Poule C 

WvV – B  BSV – B   BSV – A 

Eendracht – A  T.O.G.   Eendracht – B 

Quick – A  De Brug  K.O.T. 

Holthuis- C  WvV – A 

 



Jan Kulk geeft aan dat er in principe in een volledige competitie gespeeld in de periode van 

17 december 2015 tot 31 januari 2016, maar dat dit afhankelijk zal zijn van de 

speelmogelijkheden. Hij komt er voor de start van het nieuwe seizoen op terug. 

 

12. Wedstrijdzaken: Evaluatie wijziging puntensysteem en boete niet op tijd melden van de 

uitslagen bij de wedstrijdleider. 

Van uit de leden komen geen op of aanmerkingen ten aanzien van de wijziging van de 

puntentelling en het boetesysteem. Men is vol lof over de puntentelling. 

Jan Kulk meldt nog dat er het afgelopen seizoen geen boetes voor te laat melden van de 

uitslagen zijn uitgedeeld.  

 

13. Feestavond 2015: Vastgesteld op 10-10-2015. Locatie Clubgebouw B.S.V. Maximaal  begroot 

op € 2.600,-- (all inclusive). 

Hiertoe is besloten door het bestuur i.v.m. de hoge kosten van het afgelopen feest. Van uit 

de leden komt de vraag of ook andere locatie ( Holthuis of Eendracht ) in aanmerking komen. 

Het bestuur geeft aan dat indien er 100 personen in de locatie kunnen en de kosten binnen 

de perken blijven dit voor 2016 zeker bekeken zal worden, maar dat de afspraken met de 

BSV nu inmiddels al vast liggen. 

 

14. Rondvraag. 

Harm Kok: Vraagt zich af of de wedstrijdleiding van de KOT er rekening mee kan houden dat 

er bij de Eendracht eind augustus/ 1ste week september het 4 Ballen toernooi wordt 

gespeeld. Jan Kulk geeft aan dat hem daar niets van bekend is, maar dat hij zal kijken of het 

wedstrijdschema daar op kan aansluiten. 

Marina Reinders: Stelt naar aanleiding van de vraag van Harm Kok voor om de competitie 

zonodig te vervroegen, waar op Jan Kulk aangeeft dat dan de wedstrijden om de Super Cup 

in het nauw komen. Maar ook hier zal hij naar kijken. 

 

15. Sluiting. 

Marcel van Mil sluit de vergadering om 21.15 uur. Hij nodigt de aanwezigen uit voor een 

drankje op kosten van de K.O.T. 

 

 

 


